
kv-tk-2012Z09602
’s-Gravenhage 2012

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2011–2012 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2012Z09602 

Vragen van het lid Recourt (PvdA) aan de minister van Veiligheid en Justitie 
over het afnemen van crimineel vermogen (ingezonden 9 mei 2012). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het interview met de plaatsvervangend directeur 
van de Fiscale Inlichtingen- en Opsporingsdienst (FIOD) in het Themanummer 
van Opportuun: Afpakken?1 

Vraag 2
Is het waar dat expertise verdeeld is over verschillende diensten? Waarom is 
dat nog het geval, anders dan vanwege het feit dat dat historisch zo gegroeid 
is? 

Vraag 3
Deelt u de zorg van de geïnterviewde dat de wil om samen te werken nog te 
veel wordt gedwarsboomd door het behalen van successen («on-the-targets» 
en «streepjes halen») voor de eigen organisatie en dat in de uitvoering/
samenwerking nog niet altijd even soepel verloopt? Zo nee, waarom niet? Zo 
ja, wat is daarvoor uw oplossing? 

Vraag 4
Deelt u de mening van de geïnterviewde dat de verschillende structuren van 
de organisaties (de politie is een hiërarchische en de FIOD een platte 
organisatie) een belemmering voor een goede samenwerking zijn? Zo ja, hoe 
gaat u hier verbetering in brengen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat het samenvoegen van alle experts in één landelijke 
ontnemingsdienst, waarin alleen het belang van het ontnemen wordt 
gediend, de effectiviteit van het ontnemen kan verhogen? Zo ja, hoe gaat u 
dit bewerkstelligen? Zo nee, waarom niet?

1 Opportuun, mei 2012.
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